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Geachte heer Op de Weegh,  
 
Op 9 juli 2018 heeft u schriftelijke vragen gesteld naar aanleiding van het Jaarverslag Fysieke 
leefomgeving 2017. 
Met deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Vraag 1 
In hoeverre zijn de extra middelen die in de Kadernota 2019 (via PNL-2) uitgetrokken zijn 
voor de inzet van BOA’s een voldoende antwoord op het stijgende aantal niet afgehandelde 
formele verzoeken? Indien dit een onvoldoende antwoord is, hoe en wanneer denkt u met 
de raad in gesprek te gaan over het verbinden van consequenties aan dit oplopende aantal 
klachten - meldingen? 
 
Antwoord 

Begin 2019 kunnen pas conclusies worden getrokken of het aantal niet afgehandelde formele 
verzoeken en het aantal klachten en meldingen al dan niet zijn gestegen in 2018 in vergelijking 
met voorafgaande jaren.  
 
De PNL-post 2 ‘Handhaving BOA’s’ betreft financiële middelen voor een extra voertuig en voor 
persoonlijke uitrusting van de BOA’s en dus niet voor extra inzet van de BOA’s.  
Formele handhavingsverzoeken worden niet door de BOA’s maar door medewerkers juridische 
handhaving afgehandeld.  
De benodigde personele capaciteit voor alle taken toezicht en handhaving wordt meegenomen in 
het totaalonderzoek door ons college voor formatie-uitbreiding van de organisatie. 
 
Vraag 2 
Er is nog geen uitvoeringsprogramma samenhangend handhavingsbeleid 2018 (in 
afwachting van de evaluatie). In de oplegmemo bij de evaluatie samenhangend 
handhavingsbeleid 2014-2019 wordt een evaluatie van het uitvoeringsprogramma 2017 
aangekondigd. Wanneer komt er een uitvoeringsprogramma 2018 of een 
uitvoeringsprogramma 2018-2019 beschikbaar en wanneer de evaluatie van het 
uitvoeringsprogramma 2017?  
Kunt u wat meer toelichten welke beleidscyclus we nu in de 
planning hebben, zowel voor het samenhangend handhavingsbeleid in het algemeen als 
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het handhavingsbeleid Ruimtelijke Regelgeving in het bijzonder? 
 
Antwoord 
Voor 2018 wordt nog het door ons college op 17 juli 2017 vastgestelde Uitvoeringsprogramma 
Handhaving 2017 gehanteerd. In eerste instantie is gewacht op de evaluatie van het 
Samenhangende Handhavingsbeleid van de raad, welke evaluatie pas in het 2e kwartaal 2018 is 
afgerond. Wij vinden het niet zinvol om voor alleen de 2e helft van 2018 nog een apart 
uitvoeringsprogramma op te stellen, mede ook gezien het feit dat pas sinds 17 juli 2017 het 
Uitvoeringsprogramma 2017 wordt toegepast. Daarom werken wij in 2018 nog overeenkomstig het 
Uitvoeringsprogramma 2017.  
We streven ernaar om in het laatste kwartaal 2018 de evaluatie van het Uitvoeringsprogramma 
2017 uit te voeren en een Uitvoeringsprogramma 2019 op te stellen. Input voor deze evaluatie is 
de evaluatie van het Samenhangend Handhavingsbeleid en het Jaarverslag fysieke leefomgeving 
2017. 
 
Wat de beleidscyclus van het handhavingsbeleid betreft volgt medio 2019 een eindevaluatie van 
het Samenhangend Handhavingsbeleid 2014-2019 van de raad. Handhavingsbeleid betreffende 
ruimtelijke regelgeving maakt onderdeel uit van dit Samenhangend handhavingsbeleid. 
De eerste evaluatie van dit beleid in 2018 en deze eindevaluatie vormen de input voor een in de 2e 
helft 2019 op te stellen nieuw handhavingsbeleid voor 2020 en verder. 
Dit nieuwe handhavingsbeleid kan dan naar verwachting eind 2019 - begin 2020 aan de raad ter 
vaststelling worden voorgelegd. 
 
Vraag 3 
Uit de reactie van het college op het nazorgonderzoek blijkt dat geen inzicht bestaat in de 
tijdsbesteding naar prioriteiten etc. en dat er niet wordt geschreven op dossierniveau. Hoe 
denkt u de raad in staat te gaan stellen om de discussie te voeren over prioriteiten en 
capaciteit nu deze gegevens vooralsnog niet beschikbaar zijn? Heeft u voornemens om de 
registratie te verbeteren en zo ja, welke voornemens en wanneer? 
 
Antwoord 
De tijdsregistratie van uren gaat via een applicatie (TIM) waarin geen nadere onderverdeling naar 
prioriteiten is aangebracht.  
Om meer inzicht te krijgen in de onderverdeling naar prioriteiten bekijken wij de mogelijkheid om 
de handhavingsprioriteit per dossier in het registratiesysteem Squit XO op te nemen en daarnaast 
om in TIM tijd te schrijven per soort prioriteit.   
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